
Protokoll möte Fotbollssektionen Röbäcks IF 2019-05-28 
 
1. Inledning och val av sekreterare för mötet  

Ida Johansson valdes till ordförande för mötet, Maria Engström till mötessekreterare. 

2. Närvaro  

• Ida Johansson sammankallande 

• Maria Engström F11 (även F08) 

• Jenny Röckner F10 

• Elin Jakobsson F09 

• Emma Lilja Persson P09 

• Mikael Wiklund F07/P12 

• Björn Sundgren P07 

• Tilda Lindgren och Clara Thunell, damjuniorer (del av mötet) 

• Oskar Nilsson och Mathias Jonasson, herrjuniorer (del av mötet) 

• Max Lundmark A-lag herr 

• Inger Thunell, RAAB (t.o.m. punkten 5) 

3. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes av mötet 

4. Presentationsrunda  

Samtliga deltagare på mötet presenterade sig med namn, vilket lag de representerade samt var de bor. 

5. Presentation av RAAB 

• RAAB presenterades av styrelseordförande Inger Thunell. Inger efterlyser bättre kommunikation 

mellan RAAB och RIF, bland annat för att bättre samordna planering och information. RAAB:s 

ekonomiska läge är ansträngt på grund av stora investeringar som gjorts de senaste åren. På sikt 

kommer anläggningen förändras på flera sätt, bland annat kommer befintliga gräsplaner att 

försvinna. Den befintliga grusplanen kommer sannolikt att omvandlas till en konstgräsplan, men 

dessa investeringar är mycket kostsamma. 

◦ Inger ser gärna att RIF skapar ett arenavärdskap på liknande sätt som finns för Elofssonhallen 

för att på detta sätt öka engagemanget hos lagen för arenan och det direkta närområdet. För 

tillfället måste RAAB bland annat lägga en hel del pengar på att laga staket och målburar som går 

sönder när barnen klättar på dem. Hon önskade även att det ska finnas fikaförsäljning samtliga 

helger för att skapa en bättre arenastämning för gästande lag. 

◦ Inger föreslog att fotbollssektionen skulle bestämma en dag då samtliga lagledare ska rensa 

förråden, på liknande sätt som innebandylagen har gjort. I samband med detta är det lämpligt 

med inventering av bland annat bollar och västar för att kunna överlåta urvuxna saker till de 

yngre lagen. 

◦ Städdagen hade denna gång bestämts av RAAB utan diskussion med RIF, vi hoppas att så många 

som möjligt hörsammar kallelsen och kommer 2 juni. Städningen planeras och leds av Maggan 

och kommer främst att ske utomhus. Saker som lagen önskar att förändra/rusta upp kan med 

fördel förmedlas till Maggan och Kristoffer. Felanmälan vid akuta fel görs via hemsidan. 



◦ Två sommarjobbare kommer under sommarmånaderna ha ansvar för att klippa gräset och måla 

upp linjerna på gräsplanerna. 

◦ En fikabod närmare gräsplanerna diskuterades. Maria är i egenskap av företrädare för Röbäcks 

Skidklubb engagerad i flytten av den gamla sekretariatsbyggnaden på Umåker till Röbäck. 

Eftersom RAAB är ett aktiebolag krävs bygglov för att flytta dit byggnaden, ett sådant är 

inlämnat till Umeå kommun. Förhoppningen är att denna bod kommer kunna vara till stort gagn 

för både fotbollslagen samt skidklubben. 

6. Genomgång av årshjulet och redovisning från respektive arbetsgrupp av vad man har gjort sedan förra 

mötet. (Hur ligger grupperna till? Behöver någon hjälp med något? Saknas något i årshjulet? Förstår alla 

grupper sina uppgifter?)  

• Genomgång av årshjulet 

◦ Diskussion gällande vad som avses med ”samtliga dokument på hemsidan”. Mötesdeltagarna 

tycker inte det finns särskilt mycket dokument på RIF:s hemsida som bör uppdateras. 

◦ Till nästa möte beslutades att alla grupper ska skriva en kortare presentation av respektive grupp 

samt vilka förväntningar vi inom gruppen har och hur vi har uppfattat vårt uppdrag. 

◦ På mötet diskuterade vi möjligheten att införa ett veckobrev som skulle kunna vara ett enklare 

sätt att kommunicera med ledare/föräldrar än att skicka flera separata mejl. Veckobrevet skulle 

kunna gagna samtliga grupper med lite olika fokus. 

◦ Fotbollssektionen ser en stor fördel i att träffa samtliga lagledare efter avslutad säsong för att 

fånga upp behov och göra en utvärdering av säsongen. Vid en sådan träff kommer det 

förhoppningsvis bli tydligt vilka arbetsgrupper som kan ge ytterligare stöd till lagen. 

▪ Beslut: laghälsa och utbildning planerar en sådan träff som en uppstart efter sommaren. 

Datum för mötet samt upplägg presenteras för sektionen mejlledes innan midsommar. 

◦ Laghälsa 

▪ förslag om att kunna erbjuda avlönade tränare (främst engagerade ungdomar som kanske 

själva slutat spela) till de lag som har svårt att rekrytera tränare bland föräldrarna 

◦ Utbildning 

▪ behovet av en spelarutvecklingsplan diskuterades, inget beslut i frågan. 

◦ Domargruppen 

▪ Kalle kommer ombeds skapa en grupp i Sportadmin för samtliga domare som anmält 

intresse att döma denna säsong. 

▪ Efter avslutad säsong kommer gruppen skicka ut en enkät till samtliga domare för att fånga 

upp funderingar och synpunkter 

◦ Tävlingsgruppen 

▪ Matchvärdskapet behöver diskuteras ytterligare och sannolikt kommuniceras tydligare till 

samtliga lagledare/föräldrar. 

7. Placering av nya representanter i arbetsgrupper  

Maria Engström (F11) sätts i gruppen Laghälsa. 



Emma Mushi (P/F12-13) sätts i gruppen Ekonomi, hon var inte närvarande vid mötet. 

Per Anders Östling (P/F12-13) föreslås ingå i Laghälsa, han var inte närvarande vid mötet. 

8. Fortsatt behov av inskolning/överlämning till arbetsgrupperna?  

Sektionen såg inget fortsatt behov av överlämning till arbetsgrupperna. 

9. Former för sektionens arbete - Diskussion  

• a) Dokumentation i Dropbox  - bifalles. Fotbollssektionen bör ha en egen mapp i styrelsens 

mappstruktur, beslut om att Ida Johansson administrerar inloggningar samt aktuella mappar. 

• b) Vad menas med att vara sammankallande för en arbetsgrupp? Behövs en 

sammankallande?  Mötet såg inget behov av en sammankallande, arbetet delas upp inom gruppen. 

• c) Hur ska vi hålla kontakten?  På enklaste sätt på förekommen anledning. 

• d) Vilka frågor behöver vi diskutera gemensamt i hela sektionen?  Matchvärdskap, arenavärdskap 

samt gemensamma träffar. Vi kommer efter hand hitta passande ramar för vårt arbete. 

Arenavärdskapet överlämnas till Arenagruppen. Målet är att ha någon form av förslag som kan 

implementeras från våren 2020. Matchvärdskapet är en lämplig fråga att ta upp vid ett kommande 

möte mellan sektionen och lagledarna. 

• e) Något annat att reda ut?  Nej. 

10. Föreningens värdegrund – Hur kan/bör/ska vi jobba med den inom fotbollsverksamheten?  

Frågan bordlades på mötet, men passar bra att ta upp på mötet mellan sektionen och lagledarna. 

11. Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

12. Nästa möte 

20 augusti klockan 18.30. 

 


